
Møtereferat midtsemestermøte fysikk referansegruppe 
 
I - Innlegg, K - Kommentar, Q - Spørsmål, A - Svar 
 
Tilbakemeldinger fra elever: 

● Skryt for forklaringer som er kjappe og ryddig 
● Gode eksempler. Knytter formler til noe mer konkret 
● Flink til å svare på piazza 

○ K: Nesten ingen aktivitet i fjor, men bra med aktivitet der nå 
● Litt for mye utledning av formler i forelesninger. Mange vil se mer 

eksamensoppgaver 
○ K: Det er en balanse som man må forholde seg til. Det har blitt færre 

utledninger i løpet av årene, og vi er for øyeblikket på et minimum av 
utledninger 

○ Q: Det er det at det er viktig å forstå hvor formlene kommer fra? 
○ A: Absolutt.  

● Fysikklabben har bra opplegg på Jupiter Notebook 
○ K: Noen av de som ikke møter opp i forelesning kan slite litt, men ellers 

bra nivå. 
○ A: Har vært mye innom oppgaver som dukker opp i labben i 

forelesninger 
 

● Ønsker øvingstimer med stud.ass 
○ K: Det blir øvingstimer på samme tidspunktet som øvingsforelesninger. 

Man må velge øving eller øvingstimer med stud. ass. Mail kommer 
● Liker øvingsforelesninger, men ønsker at foreleser er mer forberedt 

○ K: Litt varierende hva stud. assene får til og gjøre. Vurderer på 
semesterbasis om vi fortsetter med øvingforelesning. Mulig opplæring 
av stud. assene 

● Synes øvingsforelesninger kunne startet med noen enkle oppgaver, for 
deretter gå til noen litt vanskeligere. 

● Det hadde vært fint om løsningsforslagene som ligger ute var litt mer 
omfattende. Virker av og til som formler blir tatt ut av løse lufta. Noen 
mellomtrinn kreves for å komme seg gjennom LF.  

○ K: Forventer at man til en viss grad må fordype seg i teorien når man 
gjør oppgaver. 

 
Annet: 
I: Obligatoriske øvinger har vært et tema nesten hvert semester. Noen ønsker 
øvinger, mens andre synes det er bra at opplegget er fleksibelt og bra. 
K: grunner til at opplegget er som det er: 

○ Mye koking 
○ Få studasser 



○ Avveining i ressursbruk 
 

 
Neste møte: 
Mest sannsynlig: Onsdag 10:15 i uke 13 


